
Z A P I S N I K
sa 6. posebne śednice drugog redovnog (jesenjeg)
zasijedanja u 2014. godini Skupštine Crne Gore 25.

saziva, održane 26. novembra 2014. godine

Śednica je počela u 12 sati i 45 minuta.
Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine

Crne Gore.
           Poslanici  Demokratskog fronta nijesu prisustvovali  śednici
Skupštine. 

        Predśednik  Skupštine  je  podśetio  da  je  ovo  śednica  u
redovnom zasijedanju posvećena premijerskom satu i obavijestio da
je dnevni red śednice

         PREMIJERSKI SAT.

U  okviru  premijerskog  sata  pitanja  predśedniku  Vlade
postavili su:

1.  Poslanik  mr  MILUTIN  SIMOVIĆ,  predśednik  Kluba  poslanika
Demokratske partije  socijalista:
         Slučaj infekcije beba u bjelopoljskoj bolnici, prethodnih dana,
bio je predmet dominantne pažnje javnosti. Koje mjere i aktivnosti su
preduzete u cilju utvrđivanja uzroka, a posebno u cilju sprječavanja
novih slučajeva? 

MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. 
   
          Poslanik  Srđan  Milić  intervenisao  je  proceduralno  zbog
nemogućnosti postavljanja pitanja premijeru u ime Kluba poslanika
Socijalističke narodne partije. 
          Predśednik Skupštine je podśetio na rok za dostavljane pitanja
premijeru  i  obavjestio  da  u  ovom slučaju  premijersko  pitanje  nije
dostavljeno u predviđenom roku.

 2.   Poslanik  dr  IZET  BRALIĆ,  u  ime  Kluba  poslanika
Socijaldemokratske partije:
            Koje mjere Vlada planira na obnovu i rekonstrukciji skijališta
na  sjeveru  države,  te  da  li  je  Vlada  budžetom  za  2015.  godinu
planirala sredstva za obnovu ili izgradnju novih skijališta prije svega
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u  opštinama  Rožaje,  Berane,  Plav  u  kojima  je  zimski  turizam bio
veoma razvijen  do  devedesetih  godina  i  činio  značajnu  osnovu  u
razvoju tih opština?
           Odgovor traži i u pisanoj formi. 
           MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. 

         3.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne
Crna Gora:
         Zašto nema većeg napretka u borbi protiv korupcije, uključujući
i korupciju na visokom nivou?
         Odgovor traži i u pisanoj formi. 
         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisao  Darko  Pajović,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar. 

        4. Poslanik GENCI NIMANBEGU, u ime Kluba poslanika Albanskih
partija (FORCA, AA) HGI i LPCG:
         U  junu  2012.  godine  zvanično  su  otvoreni  pregovori  za
pristupanje  Crne  Gore  Evropskoj  uniji.  Status  zemlje  kandidata  za
pristupanje  Evropskoj  uniji  i  zatvaranje  dva  poglavlja,  Nauka  i
istraživanje i Obrazovanje i kultura, kao i otvorena 10 poglavlja su
uspjesi za malu zemlju kao što je Crna Gora. S tim u vezi smatram
nužnim da dobijemo Vaš odgovor na pitanje da li Vlada planira da
realizuje, kako, i u kojoj mjeri zahtjeve za decentralizacijom vlasti u
određenim  oblastima;  Ovdje  posebno  ističem  potrebu  da
decentralizacijom  ili  preraspodjelom  ingerencija  u  sledećim
oblastima:  1.  fiskalnoj  politici  tačnije  mogućnost  preraspodijele
poreza (recimo PDV-a) ne samo u državni budžet već i raspodijelu za
opštine,  tamo  gdje  se  ostvaruje;  2.  decentralizacija  i  povećanje
nadležnosti opština u stveri obrazovanja, tj. do nivoa srednjoškolskog
obrazovanja; 3. povećanje nadležnosti opština u sveri zdravstva; 4.
nadležnosti  opština  u  stveri  javne  bezbjednosti,  tj  policije.
Naglašavam  da  kao  osnov  za  transfer  nadležnosti  Vlade  prema
lokalnim samoupravama je neophodno da se konsoliduje finasijska
sposobnost  da  opština  na  održivi  način  prihoduju,  raspolažu  sa
dijelom poreza, taksi, tj. javnim prihodima. Uz ovaj uslov, smatramo
da su neophodni konkretni i vidljivi napori u cilju depolitizacije svih
ovih sektora uključujući i depolitizaciju i rada lokalne administracije.
Stoga Vas molim da nam predstavite Vaše viđenje u ovim oblastima
a za koje smatramo da je neophodna njihova jasna decentralizacija? 
        Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.
Odgovor  je  komentarisao  Genci  Nimanbegu,  a  Milo  Đukanović,
predśednik Vlade je odgovorio na komentar.  

       5. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba  poslanika Bošnjačke
stranke:
       Koje konkretne mjere i kad, namjerava preduzeti Vlada kako bi
se kvalitetno uradila oblast materijalnog obezbjeđenja porodice, da
oni  korisnici  koji  imaju  pravo  na  istu,  to  pravo  mogu  nesmetano
ostvariti? 
       Odgovor traži i u pisanoj formi.  
       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje a
odgovor je komentarisao Almer Kalač.

*  *  *

Śednica je završena 26. novembra u 14 sati i 25 minuta.

Fonografske bilješke śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika.

    Broj 00-61/14-18/1
    Podgorica, 26. novembar 2014.godine

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK
      Siniša Stanković         
                                                                                         Ranko
Krivokapić


